

## Raad van Bestuur VV 18/12/2017 - EVC Vilvoorde – Extern

**Aanwezig:** Jean Paul De Buysscher, Luc Declercq, Willy Corbeel (verslag), Willy Vleugels, Johan Somers, Dirk Cocquyt, Frank Desmet, Johan Van Riet, Koen Hoeyberghs, Geert De Dobbeleer  
**Uitgenodigd voor presentatie over e-score :** Wim Frederix, Mik Hillewaert, Luc Budenaers  
**Verontschuldigd:** Karin Verlinden

### 1. Algemeen Directeur Topsport

- stand van zaken coach NPH: beslissing valt na volgende woensdag na gesprek met Polen
- voorbereiding trainen in de club en topsportschool club statuut: er zal meer worden gebruik gemaakt worden van dit statuut en aanpassingen zullen gebeuren waar nodig
- kort verslag van overleg met overheid: Sport Vlaanderen en BOIC  
Koen geeft kort verslag over de vergadering. Michiel gaf info over beach. Of er meer subsidies komen zal pas in februari gekend zijn. Tom en Dries zullen een topsportcontract krijgen via Sport Vlaanderen vanaf 1 januari 2018. Geert zal dit administratief in orde brengen. Andere prestatieprogramma's werden besproken : heren ok, dames iets minder. Resultaten op subsidies afwachten. Be Gold programma werd besproken.
- Naar aanleiding van een incident op een wedstrijd van TSV van een ouder naar de sr toe is er een sr verslag hierover. Er zal aan de ouders gevraagd worden zich te beheersen en zich te gedragen.

### 2. Algemeen Directeur Volley Vlaanderen

- volley@school  
Geert deelt presentatie uit met resultaten van de voorbije volley@school actie : meer clubs namen deel, meer leerlingen in de scholen bereikt en dit zit bij de doelstellingen van het beleidsplan. Het aantal nieuwe leden is minder goed dan beleidsplan door minder clubinitiaties.
- e-score : Wim en Mik geven uitleg over ontwikkeling app i.v.m. automatisering van wedstrijdblad. Een beperktere groep moet nu de details uitwerken. Ook financiële details moeten worden bekeken. Wim vraagt een beslissing over verdere ontwikkeling. De RvB is principieel akkoord voor verdere ontwikkeling. Geert wordt gevraagd om in samenwerking met de ontmoetingsverantwoordelijken een kostenanalyse te maken en voor te leggen. Er wordt ook een implementatieplan gevraagd.
- Geert vraagt provincies om te kunnen langskomen met mensen van dynamo project i.v.m. vrijwilligersbeleid (lieft los van de AV)
- Geert meldt ook dat hij op AV van provincies wil langskomen met SD Worx over sportspay i.v.m. vrijwilligersvergoedingen

### 3. Secretariaat en Secretaris-Generaal

- goedkeuring verslagen RvB van 24/11 en 4/12:  
worden goedgekeurd
- forfait Barbar Liga A Dames :  
aansluitingen : wachten op beslissingen FVWB
- Septemberfactuur Precura Antwerpen: akkoord met visie WC
- Locatie jeugdkampioenschappen:  
U15 Oost Vlaanderen en U19 Limburg. Andere werden al meegedeeld aan jeugdcommissie.  
Limburg : Tongeren, Oost Vlaanderen : Kemzeke Stekene



- Aansluiting beachclub:  
akkoord voor aansluiting mits plaatsnaam in de naam
  - Ontslag club: ontslag aanvaard
  - Vergaderkalender en topics op RvB: goedgekeurd
4. **Voorzitter**
- contact met Guy over geplande vergadering met liga en verslag van de vergadering  
VV werd vertegenwoordigd door Geert en Dominique (Luc was ziek). Liga vertegenwoordigt  
door Boone, Spaenjers, De Nolf, Brison. Niemand van FVWB. Nog geen officieel verslag. Geert  
brengt een mondeling verslag uit. Dit was een eerste nieuw verkenningsgesprek. JP stuurt  
werkverslag van Guy samen met PowerPoint door naar RvB
  - delegatie KBVBV dient samengesteld:  
JP consulteerde de concordantiecommissie : zij adviseren dat de delegatie van VV mag  
bestaan uit Voorzitter, Financieel Bestuurder en Secretaris Generaal (gezien statuten van  
KBVBV en VV) : akkoord om huidige delegatie te behouden. JP meldt dit aan KBVBV
  - taakverdeling en goed bestuur:  
JP zat samen met Geert en Willy. Nota van Willy hierover zal worden doorgestuurd naar  
leden RvB. Dit zal verder worden besproken. Voorstel zal worden voorgelegd samen met  
handtekeningsbevoegdheden.
  - Commissarissen:  
JP zal een infonota hierover klaarmaken
5. **Financieel Bestuurder**
- verslag vergadering met beach mannenteam en voorstel :  
zie bij Algemeen Directeur Topsport over topsportcontracten Tom en Dries  
over werkingskosten : budgetten zullen pas in februari bekend zijn  
Luc legt een voorstel i.v.m. price money en sponsoring voor. Voorstel optie 2 wordt gekozen en  
zal aan het team worden voorgelegd.
  - Luc geeft een overzicht financiële toestand van huidig werkjaar :  
is nog heel erg onvolledig gezien er nog veel middelen moeten binnenkomen of geboekt  
moeten worden. Er zullen ook nog facturen binnenkomen.  
Finaal resultaat kan pas gegeven worden als boekjaar afgesloten is.
6. **Willy Vleugels**
7. **Johan Somers**
8. **Dirk Cocquyt**
- Dirk vraagt om voorstellen voor statuten bovenlokale verenigingen goed op tijd aan te leveren
9. **Frank Desmet**
10. **Johan Van Riet**
11. **EVC**
- volgende woensdag om 21 uur vergadering bij SBB : JP, Luc en Guy Juwet om financiële situatie  
te bespreken . (na beslissing AV EVC)
12. **TO DO**



- RvB 8 januari 2018 : beachcommissie
- RvB 8 januari 2018 : taakverdeling en handtekeningbevoegdheden : JP, Geert, Willy en Luc
- RvB 8 januari 2018 : toestand boetes aan srs : Dirk
- RvB 29 januari 2018 : jeugdcommissie
- RvB 29 januari 2018 : update over competitiehervorming en e-score ontwikkeling : Geert en Johan S
- RvB 5 februari 2018 : uitgewerkt voorstel coachlicenties : Geert
- goed bestuur

**Volgende Raad van Bestuur maandag 8 januari 2018 om 18.30u.**

Verslag, Willy Corbeel,  
18/12/2017